
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 9. marts 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 739

Kan ministeren for hver enkelt kvalitetsfondsbyggeri oplyse sengepladskapacitet på tids-

punktet for tilsagnet om tilskud, den reelle sengepladskapacitet i dag og antallet af senge-

pladser forudsat i tilsagnsvilkårene ved fuld ibrugtagen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann

formand
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